
Kære Socialudvalg 

Vedr: Madordning 2010 / 2011 

Min henvendelse drejer sig om den kommende madordning, der skal tilbydes alle børn fra 0 til skolestart. Vi er en 
gruppe af forældre, som har igangsat en række aktiviteter, for at få belyst de åbenlyse mangler der er i ordningen. 

I forbindelse med den dialog vi har haft med Rudersdal Kommune er svaret ofte, at de fra regeringens side er blevet 
'tvunget' til at implementere en ordning som ikke hænger økonomisk sammen. Hvorvidt 'skylden' ligger hos regering
eller kommune er ikke op til mig at afgøre, men som forældre til 2 institutionsbørn er det meget frustrerende, at 
være en boksebold mellem regering og kommune. 

Vi synes, at ordningen er en 'Ommer' og ønsker fortræde for Socialudvalget således, at vi kan udtrykke 
vores mening samt komme med konstruktive forslag til hvorledes vi ser ordningen ændret. 

Jeg har vedhæftet vores underskriftindsamling, som opsummerer hvilke områder vi er utilfredse med. 

Hvis muligt, vil jeg meget gerne holde et indlæg på jeres møde d. 5 November. 

Hvis I ønsker yderligere informationer, kan jeg altid kontaktes på 24 64 69 89. 

Jer ser meget frem til at diskutere ordningen med jer alle. 

Venlig Hilsen, 

Anne-Sofie Nielskov (mor til Rebecca 3 og Sebastian 1) 

Kind Regards,

Anne-Sofie Nielskov
Scandinavian Brand Manager Uncle Ben's Rice 
MARS SCANDINAVIA
T: + 45 43245183 | M: + 45 24646989
E: anne-sofie.nielskov@eu.effem.com
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